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Financial and business service providers are constantly looking to innovate and 
expand their services to ensure that they build sustainable business models.
The unprecedented development within the FinTech and e-commerce space 
has disrupted many traditional business models. Financial service and e-com-
merce providers who adapted to the changing landscape of FinTech and 
e-commerce, including market developments, money trails, and trade trends, 
were able to thrive and gain a competitive edge.
Those who work today in the style of traditional shops will not survive what 
will happen tomorrow. Continuous innovation, migrating to digital platforms, 
delivering low-cost, best-in-class service models and strategic partnerships, 
constitute the foundation for commercial sustainability.

YottaGate is a solution provider for FinTech and e-commerce service provid-
ers. We do this by having some of the best brains and specialists in this field 
and by constantly re-engineering and innovating our software products. Our 
design principles are built on four core elements: user experience, open APIs, 
parameterization, and scalability.
Our success, including growing recognition for our deep understanding of 
customer needs, stems from the continuous and collaborative integration of 
our design and development teams.

YottaGate is well-known and one of the best company in Yemeni local mar-
ket specialized in FinTech and e-commerce space.

About us
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 يبحث مقدمو الخدمات المالية والتجارية باستمرار عن ابتكار وتوسيع خدماتهم لضمان قيامهم
ببناء نماذج أعمال تجارية مستدامة.

 أدى التطور الغير مسبوق في مجال التكنولوجيا المالية )فنتك( والتجارة الإلكترونية إلى تعطيل
 نماذج أعمال تقليدية. وتمكن مقدمو الخدمات المالية والتجارة الإلكترونية الذين تم توجيههم
 لمتابعة تطورات السوق، واتباع مسارات الأموال والتجارة، من الوقوف على أقدامهم، وزيادة

القدرة التنافسية التجارية لديهم.
 من يعمل اليوم بأسلوب المحلات التجارية التقليدية لن ينجو مما سيحدث في الغد. أصبح الابتكار 

 المستمر والانتقال إلى المنصات الرقمية وتقديم نماذج خدمات منخفضة التكلفة وشراكات
استراتيجية هي النماذج الأفضل في الأعمال والمكونات الرئيسية للتجارة المستدامة.

 يوتاجيت هي مزود حلول لمقدمي الخدمات المالية والتجارة الإلكترونية. وتقوم بذلك من خلال
 امتلاك أفضل الكوادر والمختصين في هذا المجال، ونقوم بإعادة تطوير وابتكار وتصميم منتجاتنا

 باستمرار، ونبني ذلك على أربع مبادئ رئيسية هي تجربة المستخدم، مكونات قابلة لإعادة
الاستخدام، وقابلية التوسع، ملائمة المنتج للسوق.

 يعود نجاحنا وشهرتنا إلى تفهمنا لاحتياج العميل وتكاملنا المباشر والمستمر بين المصممين
والمطورين.

 تعتبر شركة يوتاجيت من أبرز الشركات في السوق المحلي اليمني المتخصصة بمجال
التكنولوجيا المالية والتجارة الإلكترونية

من نحن
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To be the leading company locally and regionally in designing, producing and 
developing creative software solutions based on the philosophy  “smart solutions for 
making life easier”.

Vision

Stability: our solutions are scalable and have the strength to withstand the obstacles 
and challenges .
Security: we prioritize security and use the best practices into consideration in every 
level of design, development and implementation.
Quality: we leverage our experience to develop a solid software foundation for our 
clients that suits and saves their time and efforts..

Developing and creating innovative products and solutions to drive business
results is our passion.
For that, we recognize the importance of bringing together the right mix of experience, 
skills and disciplines to manage an initiative from concept to successful delivery.

Innovation.
Creativity.
Excellence.
Commitment.
Social Responsibility.

Commitment 

Passion

Our Values
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الاستقرار: حلول قابلة للتطوير ولديها القدرة للتأقلم مع احتياج السوق وتطلعات العملاء
 الأمان: يعتبر الأمان أساس وأولوية في جميع حلول يوتاجيت ونأخذ في الاعتبار أفضل الممارسات

  الأمينة في جميع مستويات التصميم والتطوير والتنفيذ
الجودة: خبراتنا تتيح لنا إنتاج خدمات ذات جودة عالية وفعالية لتوفير لعملائنا الوقت والجهد

 أن نكون الشركة الرائدة محلياً وإقليمياً في تصميم وإنتاج وتطوير الحلول البرمجية الأكثر إبداعاً
"وفقاً لفلسفة "حلول ذكية لجعل الحياة أسهل

,

.

.
.

.

.

الرؤية

شغفنا يكمن في تطور وإنشاء منتجات وخدمات لتسهيل الأعمال وإنجازها بكفاءة
 نحن نهتم أن يحوي فريق يوتاجيت على مجموعة متميزة من ذوي الخبرات والمهارات والانضباط 

  والالتزام لتقديم الأفضل

الابتكار
الإبداع
التميز

الالتزام
المسؤولية المجتمعية

التزامنا

شغفنا

قيمنا
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التكنولوجيا المالية
Financial Technology - FinTech
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التكنولوجيا المالية

 نقدم حلول مالية تقنية مبتكرة والتي تعني في الأساس دمج المعاملات المالية، على أكثر
 من نطاق– سواءً من ناحية الحجم أو المجال - مع البعد التكنولوجي – الوسائل التقنية، لكي
 تسهل وتطور المعاملات المالية التقليدية لتصبح بأسرع شكل ممكن، وبأقل تكلفة ممكنة،

وفي كثير من الأحيان تختصر الإجراءات الروتينية والقوانين المعتادة

Financial Technology - FinTech

We provide innovative financial technology solutions, which basically mean 
merging financial transactions, on more than one scale - whether in terms of 
volume or value - with the technological dimension - technology means, in 
order to facilitate and develop traditional financial transactions to become as 
quickly as possible, at the lowest possible cost, and in many ways, sometimes 
the usual routines and procedures are shorten.

6
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التجارة الإلكترونية
e-Commerce
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التجارة الإلكترونية
 مفهومنا للتجارة الإلكترونية بشكـلٍ مبسـط قائم علـى تقـديم وإدارة أي نشـاط تجـاري عبر
 شبكة الإنترنت، بحيث تتم كافة المعاملات عبر الشبكة سواءً كانت عملية البيـــع أو الشراء

.أو إدارة التجارة لذا فنحن نقدم الحلول التقنية وفقاً لذلك

8

e-Commerce

Simply, our understanding of e-com-
merce is based on presenting and man-
aging any commercial activity via the In-
ternet, so that all transactions take place 
via the internet network, whether it is the 
process of buying or selling or managing 
trade, so we provide software solutions 
accordingly.
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الاستشارات
Consultancy
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الاستشارات
أنشأنا فقد  والتطوير،  التحسين  في  والمعرفة  الخبرة  نقل  بدور  يوتاجيت  شركة  في  منا   إيماناً 
 قسماً استشارياً لمساعدة الشركات الصغيرة والمتوسطة وخاصة الشركات المحلية للتغلب على التحديات

وزيادة الإيرادات والنمو وتحسين أدائها وكفاءتها بشكل عام

Consultancy

We are in YottaGate believing in transferring 
experience and knowledge, so we founded 
a consulting section for helping companies 
especially the local SMEs to overcome chal-
lenges, increase revenue, grow and generally 
improve their performance and efficiency.

10
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منتجاتنا الرئيسية
Our main products
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منصة يوتابي للحلول المالية
yottaPay Platform – Fintech Product

yottapaypaltform.com
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منصة يوتاباي للحلول المالية
 هي منصة مالية إلكترونية متكاملة تقدم أفضل الحلول لخدمات المحافظ المالية الإلكترونية وفقاً لبنية

تحتية متينة قابلة للتطوير وبدرجة أمان عالية وقيمة مضافة للاستثمار

 تتيح المنصة لمشغلي الهاتف المحمول والبنوك والمؤسسات المالية والجهات الخدمية نقاط قوة تساعدها
على تشكيل الاقتصاد الرقمي والاستفادة من المحافظ الإلكترونية على الهاتف المحمول لدى الأفراد

yottaPay Platform – Fintech Product

It is an integrated and robust electronic financial platform that provides the best 
e-wallet solutions according to a solid and scalable infrastructure with a high level 
of security and benefit for investment.

It allows mobile network operators MNOs, banks, financial institutions, and service 
providers with strengths that help them shape their digital economy and benefit 
from electronic wallets on the mobile phone of individuals.

Main Electronic Financial Services
الخدمات المالية الإلكترونية الرئيسة

النقود الإلكترونية
Mobile Money

الدفع الإلكتروني
Mobile Payment

.
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 منصة حكيم
Hakeem Platform 
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منصة حكيم للتجارة الإلكترونية
Hakeem Platform – e-Commerce Product

منصة تجارة إلكترونية تستهدف العديءد من القطاعات والذي يقدم
It is an e-Commerce platform targeting many sectors mainly in health care and offering

كل ما تحتاجة

حجوزات طبية
Medical reservation

دليل منتجات وخدمات إلكتروني
Products/services electronic 

guide.

طلبات دواء
Medical orders

ساحة سوق إلكترونية
Marketplace

Everything you need...

سياحة علاجية
Medical tourism

عروض منتجات وخدمات حصرية
Exclusive products/services 

promotions

h a k e e m . a p p

ء

ء
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 بوابة مايك الإلكترونية
Bawabet MIC
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.(
 بوابة إلكترونية للمدارس تتكون من )موقع إلكتروني– تطبيق للهواتف الذكية– تطبيق سطح المكتب

لأنظمة الويندوز– لوحة تحكم موحدة عبر الإنترنت

 تقدم العديد من الخدمات التعليمية والإدارية التي تسهل أداء  المهام المدرسية وتطور من الأنشطة
والعمليات التي تحدث في القطاعات التعليمية وذلك  لإحتوائها على 15 نظام فرعي

يسهل التواصل والتفاعل بين أطراف العملية التعليمية )إدارة المدرسة – المعلمين – الطلاب – أولياء الأمور

بوابة مايك الإلكترونية للمدارس

.

.(

An electronic administrative portal platform for schools consisting of (a website -
a smart application - a desktop application for Windows systems – an online uni-
fied control panel).

Provides many administrative services that facilitate the performance of school 
tasks and develop the activities and processes that occur in the educational 
sectors, depending on its 15 sub-systems.

Facilitates communication and interaction between the main of the educational 
pillars  (school administration - teachers - students - parents).

Bawabet MIC for Schools

b a w a b t m i c . c o m
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عملائنا : شركاء النجاح
Our Clients- Success Partners
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 01- 501105 583info@yottagate.com 109 770 967+ صنعاء- جولة المصباحي- برج السعدي- الدور السابع 


